
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMČ/17 - mimořádné 

konané dne 14.02.2017 

 

Přítomni: Mgr. Jiří Beneda, Božena Beňová, JUDr. Miloslav Blahovec (od 16:30 hod.), Mgr. Eva 

Březinová, Mgr. Alžběta Cibochová, Ing. Vilém Čáp, Bc. Hana Čížková, Ing. Petr 

Herian, Jaroslav Kočí (od 16:30 hod.), Bc. Ivan Liška, Mgr. Petr Měšťan, Dana 

Mojžíšová, Hana Moravcová, Karla Polydorová,  Richard Stára, Jiří Stibor, Mgr. Alena 

Šefčíková, Mgr. Alena Štrobová, Eva Tůmová, Ing. Pavel Wágner (do 17:15 hod.) 

Omluveni: Daria Češpivová, Monika Hrušková, Mgr. Alexandra Kohoutová, Mgr. Petr Měšťan, 

Ing. Tamara Spilková  

 

Starostka, paní Hana Moravcová přivítala všechny přítomné na mimořádném zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které se konalo na Chvalském zámku od 16:00 hodin. Paní starostka upozornila, že z 

jednání je pořizován audiovizuální záznam. Konstatovala, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně v 

souladu se zákonem o hlavním městě Praze č. 131/2000 Sb. Podle prezenční listiny bylo přítomno 16 

zvolených členů zastupitelstva,  zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  Omluveni jsou Daria 

Češpivová, Mgr. Eva Cudlínová, Monika Hrušková, Mgr. Alexandra Kohoutová, Mgr. Petr Měšťan, 

Ing. Tamara Spilková. Pan Jaroslav Kočí přijde na zasedání později. Zápis z minulého šestnáctého 

jednání ze dne 12.12.2016 byl ověřen a schválen. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. O ověření 

zápisu byli požádáni Ing. Petr Herian a pan Jiří Stibor. Ověřovatelé souhlasili. Návrhový výbor  je 

přítomen k plnění své funkce.  

 

Na zasedání přišel Mgr. Beneda, přítomno bylo 17 členů zastupitelstva.  

 

H. Moravcová, starostka předložila návrh programu tak, jak byl zveřejněn.  

Dále požádala přítomné zastupitele o případné námitky, doplnění nebo změnu programu, který byl 

předložen. 

Žádné návrhy nebyly předloženy. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém programu zasedání. 

Kočí Jaroslav KSČM Nehlasoval 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Nehlasoval 

Češpivová Daria VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Nehlasoval 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 



Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Pro 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Omluven 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Omluven 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

PRO: 17; PROTI: 0; ZDRŽEL SE: 0; PŘÍTOMNO: 17 

 

Pro takto navržený Program hlasovalo 17 přítomných členů ZMČ Praha 20, 

Nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl přijat. 

Program jednání: 

Pořadí   Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

1 

  Připomínky k návrhu změny územního plánu hl. m. Prahy č. Z 

2795/00 v k.ú. Horní Počernice (rozšíření Pražského okruhu, D11-

SOKP) 

2.01 BJ/0818/2017 

 

 

1. Připomínky k návrhu změny územního plánu hl. m. Prahy č. Z 2795/00 v k.ú. Horní Počernice 

(rozšíření Pražského okruhu, D11-SOKP) 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

Městská část Praha 20 obdržela od Odboru územního rozvoje MHMP Oznámení o společném jednání 

o návrzích 18 celoměstsky významných změn územního plánu hl. m. Prahy vlny IV, jehož součástí je i 

změna č. Z2795/00 na k.ú. Horní Počernice. K návrhu výše uvedených změn ÚPn může městská část 

uplatnit připomínky do 30 dnů ode dne konání společného jednání, tj. do 20.2.2017. Z 18 

projednávaných změn územního plánu se přímo dotýká MČ Praha 20 pouze změna Z 2795/00. Změna 

Z 2795/00 zahrnuje území Pražského okruhu (Silničního okruhu) v úseku od mimoúrovňové 

křižovatky (MÚK) s D10 a k MÚK Českobrodská. Jedná se o změnu územního plánu pro záměr 

nazvaný „SOKP – Stavba 510 Satalice – Běchovice“. 

 

Na jednání přišli zastupitelé, pan Jaroslav Kočí a JUDr. Blahovec – 16:30 hodin. 

Přítomno bylo 19 členů zastupitelstva. 

 

Diskuse: Ing. Čáp, H. Moravcová, Mgr. Štrobová, R. Stára, K. Polydorová, Bc. Liška, JUDr. 

Blahovec, Mgr. Beneda 

Občan pan V. Hošek 

 

Ing. Čáp předložil protinávrh o doplnění usnesení o bod 2.3 MČ Praha 20 požaduje v případě realizace 

stavby 510 rozpracovávat variantu umístění stavby 510 do tunelu. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu Ing. Čápa doplnit bod 2.3 MČ Praha 20 požaduje 

v případě realizace stavby 510 rozpracovávat variantu umístění stavby 510 do tunelu, viz. Usnesení 

RMČ Praha 20 č. 109/2.5/13. 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 



Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Nehlasoval 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Pro 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Omluven 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Omluven 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

PRO: 17; PROTI: 0; ZDRŽEL SE: 2; PŘÍTOMNO: 19 

Protinávrh byl přijat. 

 

Diskuse: Mgr. Beneda, Ing. Čáp, K. Polydorová, H. Moravcová, R. Stára 

Občan Ing. J. Jukl 

 

17:15 hod. - z jednání odešel Ing. Pavel Wágner. 

Přítomno bylo 18 členů zastupitelstva. 

 

Paní Polydorová předložila protinávrh ve smyslu, aby byly do usnesení doplněny připomínky a 

vyjádření Komise životního prostředí a Komise výstavby a územního rozvoje. 

Doplnění usnesení o bod 2.4, 2.5 a 2.6 naformuloval Ing. Čáp. Paní starostka přečetla naformulované 

usnesení doplněné o body 2.4, 2.5 a 2.6. Paní Tůmová navrhla v bodě 2.6 nahradit „MČ Praha 20 není 

přesvědčena, že ….“ výrazem „MČ Praha 20 žádá prokázání, že ….“ 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu paní Polydorové – doplnění o bod 2.4, 2.5 a 2.6 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Nehlasoval 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Nepřítomen 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Pro 



Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Omluven 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Omluven 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

PRO: 18; PROTI: 0; ZDRŽEL SE: 0; PŘÍTOMNO: 18 

Protinávrh byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o usnesení jako celku s doplněnými protinávrhy: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Nehlasoval 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Nepřítomen 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Pro 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Omluven 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Omluven 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

PRO: 18; PROTI: 0; ZDRŽEL SE: 0; PŘÍTOMNO: 18 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/17/1/0017/17 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o společném jednání o návrzích 18 celoměstsky významných změn územního plánu 

hl. m. Prahy vlny IV, vč. změny č. Z 2795/00 v k.ú. Horní Počernice (rozšíření Pražského 

okruhu, D11-SOKP) a o možnosti uplatnění připomínek k těmto změnám nejpozději do 

20.2.2017 

2) schvaluje 

k návrhu změny Z 2795/00 Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy 

následující zásadní připomínky: 



1. MČ Praha 20 požaduje stanovit podmíněnost provádění stavby, pro kterou je změna Z 

2795/00 pořizována, realizací protihlukových opatření, vedoucí k dodržení 

hygienických limitů hluku pro denní a noční dobu, bez přiznání korekce pro tzv. 

starou hlukovou zátěž, a to ve všech nejbližších chráněných prostorech venkovních 

staveb. Tuto připomínku považuje městská část za zásadní. 

2. MČ Praha 20 požaduje zpracovat aktualizovanou rozptylovou studii, která bude 

zohledňovat realizaci protihlukových opatření podle připomínky č. 1. Tuto 

připomínku považuje městská část za zásadní. 

3. MČ Praha 20 požaduje v případě realizace stavby 510 rozpracovávat variantu 

umístění stavby 510 do tunelu viz. Usnesení RMČ Praha 20 č. 109/2.5/13. Tuto 

připomínku považuje městská část za zásadní. 

4. MČ Praha 20 postrádá informaci, jak bude 6-ti proudá komunikace (Pražský okruh, 

stavba 510 „Satalice – Běchovice“) pokračovat severně za 510 a to věcně i termínově. 

Žádáme o řešení v návaznosti na 510. Tuto připomínku považuje městská část za 

zásadní. 

5. MČ Praha 20 není přesvědčena, že umístění protihlukových opatření uvažovaných 

v EIA je v souladu s funkčními plochami podle stávajícího územního plánu. Tuto 

připomínku považuje městská část za zásadní. 

6. MČ Praha 20 žádá prokázání, že navrhovaná změna funkčního využití ve změně ÚPn 

Z 2795/00 je pro protihluková opatření, uvedená v dokumentaci k EIA  MZP244, 

dostatečná. Tuto připomínku považuje městská část za zásadní. 

3) ukládá 

uplatnit schválené zásadní připomínky v dané lhůtě nejpozději do 20.2.2017 u pořizovatele 

územně plánovací dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního rozvoje MHMP 

Zodpovídá  

Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 20.02.2017     

 

 

Závěr 

V 17:30 hod. paní starostka všem poděkovala za účast na mimořádném zasedání ZMČ a 

zasedání ukončila.  

Zápis byl vyhotoven dne 22.2.2017. 

 

 

Ing. Petr Herian, v.r.  

člen ZMČ Praha 20 
 

Jiří Stibor, v.r. 

člen ZMČ Praha 20 
 

 

Hana Moravcová, v.r.  

starostka MČ Praha 20 
 

 

         

 
Zapsala :  Andrea Jandová, asistentka OKÚ     

 


